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10/22 ze dne 20. 10. 2022  

 

  

Město Lázně Bohdaneč (Ing. Josef Štěpanovský), 
AGRODRUŽSTVO KLAS (Ing. Ladislav Štěpánek), 
Farní sbor Českobratrské církve evangelické v Bukovce (Ing. Zdeňka Plecháčková) 
(dle prezenční listiny) 

 

 

  

-  

 

  

Ing. Daniela Dvořáková 
Mgr. Andrea Pavlíková 
(dle prezenční listiny) 

 

 

  

-  

 

  

13:30 h  

 

  

1. Realizace Strategie MAS 2014+ 

2. Příprava programového období 2021+ 

3. Valná hromada MAS 

4. Organizační a personální záležitosti 

5. Projekty MAS v Programu rozvoje venkova Pardubického kraje 2022 a 2023 

6. Regionální spolupráce 

7. Komunitní energetika 

 

Omluveni: 

Přítomni: 

Číslo jednání: 

Za kancelář MAS: 

Hosté: 

Čas zahájení: 

Program: 
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Předseda MAS Ing. Štěpanovský přivítal přítomné, zahájil zasedání a představil program zasedání Představenstva. 

Dále mezi přítomnými přivítal a představil Mgr. Andreu Pavlíkovou a popřál jí hodně úspěchů a aby ji práce pro MAS 

bavila a naplňovala. 

D. Dvořáková informovala o schválení Zprávy o realizaci SCLLD za období 1-6/2022. Dále informovala, že všechny 

projekty schválené MAS ze 7. výzvy – PRV – rok 2022 byly zaregistrované na RO SZIF HK a očekáváme tzv. chybníky. 

Představenstvo vzalo na vědomí informace o realizaci Strategie MAS 2014+. 

USNESENÍ   

1.1. Představenstvo bere na vědomí informace o realizaci Strategie MAS 2014+. 
PRO: 3 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

D. Dvořáková informovala o schválení akčního plánu OPZ+ per rollam hlasováním VH (schváleno 25. 7. 2022). 

Následně byla podána žádost o schválení akčního plánu OPZ+ a projektová žádost MAS na realizaci akčního plánu. 

U žádosti již proběhlo vyhodnocení a schválení formálních náležitostí a přijatelnosti a nyní žádost bude procházet 

věcným hodnocením. D. Dvořáková informovala Představenstva, že v případě schválení projektu bude nutné navýšit 

personální kapacitu kanceláře o 1,5-2 úvazky na HPP a další externí pracovníky na DPP, dále bude nutné zajistit další 

kancelář MAS. 

D. Dvořáková podala informace o přípravě Akčního plánu IROP 2021+ a vyjednávání alokace pro SZP (PRV) 2021+. 

Představenstvo vzalo na vědomí informace o přípravě MAS na programového období 2021+. 

USNESENÍ   

2.1. Představenstvo bere na vědomí informace o přípravě MAS na programové období 2021+. 
PRO: 3 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

Členům Představenstva končí dne 29. 9. 2022 dvouletý mandát, podzimní VH je plánována na říjen-listopad 2022. 

Členové Představenstva se dohodli, že využijí čl. 8, odst. 8 p o kooptaci členů Představenstva v případě zániku 

mandátu s platností do následující Valné hromady. Předseda MAS oslovil členy Představenstva, zda souhlasí 

s kooptací svého mandátu na období 30. 9. 2022 – do termínu konání nejbližší Valné hromady.  Všichni tři stávající 

členové s kooptací vyslovili souhlas. Představenstvo kooptovalo Město Lázně Bohdaneč v zastoupení místostarosty 

Ing. Josefa Štěpanovského jako člena Představenstva a zároveň předsedu MAS na období 30. 9. 2022 do termínu 

konání nejbližší Valné hromady. Představenstvo kooptovalo AGRODRUŽSTVO KLAS v zastoupení Ing. Ladislava 

Štěpánka jako člena Představenstva MAS a zároveň místopředsedu MAS na období 30. 9. 2022 do termínu konání 

nejbližší Valné hromady. Představenstvo kooptovalo Farní sbor Českobratrské církve evangelické v Bukovce 

v zastoupení Ing. Zdeňky Plecháčkové jako člena Představenstva MAS na období 30. 9. 2022 do termínu konání 

nejbližší Valné hromady. 

Představenstvo dále navrhlo, že řádná volba členů proběhne na následující Valné hromadě a dopředu bude vyzvána 

členská základna k podání návrhů na kandidáty do Představenstva. 

 

  
Realizace Strategie MAS 2014+  

 

  
Příprava programového období 2021+  

 

  
Kooptace členů Představenstva  

1. 

2. 

3. 
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USNESENÍ   

3.1. Představenstvo kooptuje Město Lázně Bohdaneč v zastoupení Ing. Josefa Štěpanovského jako člena 
Představenstva MAS a zároveň předsedu MAS na období 30. 9. 2022 do termínu konání nejbližší Valné hromady. 
PRO: 2 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 1 

3.2. Představenstvo kooptuje AGRODRUŽSTVO KLAS v zastoupení Ing. Ladislava Štěpánka jako člena 
Představenstva MAS a zároveň místopředsedy MAS na období 30. 9. 2022 do termínu konání nejbližší Valné 
hromady. 
PRO: 2 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ:  

3.3. Představenstvo kooptuje Farní sbor Českobratrské církve evangelické v Bukovce v zastoupení Ing. Zdeňky 
Plecháčkové jako člena Představenstva MAS na období 30. 9. 2022 do termínu konání nejbližší Valné hromady. 
PRO: 2 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 1 

 

Představenstvo schvaluje uzavření Dohody o provedení práce s Bc. Michaelou Kotykovou na pozici projektový 

manažer SCLLD. 

USNESENÍ   

4.1. Představenstvo schválilo uzavření Dohody o provedení práce s Bc. Michaelou Kotykovou na pozici projektový 
manažer SCLLD. 
PRO: 3 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

L. Makovská informovala o aktivitách projektu „Podpora rozvoje cestovního ruchu a regionální produkce v území 

MAS Bohdanečsko“ financovaného z Programu rozvoje venkova 2022 Pardubického kraje.  

D. Dvořáková podala informace o dosud vyjednaných podmínkách financování projektů místních akčních skupin 

v POV Pk v roce 2023. 

Představenstvo vzalo na vědomí informace o realizaci projektu MAS v POV Pk 2022. Představenstvo navrhuje 

doporučuje rozdělit projekt MAS do POV Pk 2023 na část určenou pro podporu regionální produkce, příp. 

pokračování aktivit koncepční činnost v oblasti rozvoje cestovního ruchu a druhou část zaměřenou na podporu 

spolků v MAS. Představenstvo uložilo kanceláři MAS přípravu projektu, která bude podložená zjištěním absorpční 

kapacity území MAS. 

USNESENÍ   

5.1. Představenstvo bere na vědomí informace o realizaci projektu MAS v POV Pk 2022. 
PRO: 3 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

5.2. Představenstvo ukládá kanceláři MAS přípravu projektu, která bude podložená zjištěním absorpční kapacity 
území MAS. 
PRO: 3 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

D. Dvořáková informovala o průběhu exkurze starostů a členů Mikroregionu Království, která se uskutečnila 16. –

18. 8. 2022. Pracovníci MAS se organizačně podíleli na přípravě akce a osobně doprovázeli skupinu návštěvníků 

 

  
Organizační a personální záležitosti  

 

  
Projekt MAS v POV Pk 2022 a 2023  

 

  
Regionální spolupráce  

5. 

6. 

4. 
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v regionu (Lázně Bohdaneč - radnice, Léčebné lázně Bohdaneč, věž kostela sv. Máří Magdalény; Rybniční 

hospodářství s.r.o.; Dolany – Jedlé houby, Statek Dolany; Národní hřebčín Kladruby n. L.; Semínský zámeček; Obec 

Břehy – Mlýn Výrov; Obec Neratov – aktivity spolku Pestré Polabí z. s.; Státní hrad Kunětická hora; Statek Apolenka). 

Předseda informoval a průběhu akce Dožínky zemědělců okresu Pardubice, které se konaly dne 11. 9. 2022 v areálu 

Dostihového závodiště. MAS Bohdanečsko se účastnila spolu s ostatními MAS z okresu Pardubice (MAS RKH, MAS 

Holicko) a propagovala aktivity MAS a výzvy MAS, region a připravila aktivity pro dětské účastníky akce. 

Dne 8.9.2022 byla Řídícím výborem ITi Hradecko-pardubické aglomerace schválena koncepční část Strategie území 

Hradecko-pardubické aglomerace 2021+, následovat bude schválení v ZM Pardubic, v podzimních měsících bude 

probíhat schvalování projektů do programových rámců na základě výzvy nositele ITI pro předkládání projektů do 

programových rámců. 

D. Dvořáková informovala, že se zaměstnanci kanceláře MAS zúčastní ve dnech 21. - 22. 9 2022 v Čejkovicích 

festivalu LEADERfest 2022 s odborným programem. 

Dne 4. října 2022 se uskuteční jednání Rady spolku Pardubicko – Perníkové srdce Čech, z. s. Pověřeným zástupcem 

MAS Bohdanečsko ve spolku Pardubicko – Perníkové srdce Čech, z. s. je Ing. Lenka Makovská, na následující Valné 

hromadě bude navrhnuto, aby zastupující osobou za MAS byla osoba z kanceláře MAS na HPP (D. Dvořáková nebo 

A. Pavlíková). 

Představenstvo vzalo na vědomí informace o regionální spolupráci MAS. 

USNESENÍ   

6.1. Představenstvo bere na vědomí informace o regionální spolupráci MAS. 
PRO: 3 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

Předseda MAS se za všechny zúčastněné rozloučil s Ing. Lenkou Makovskou, poděkoval ji za dosavadní skvělou 

spolupráci, popřál jí pevné zdraví a hodně úspěchů a pohody v osobním i profesním životě. 

V Lázních Bohdanči 13. 9. 2022 

 

 

  

Ing. Daniela Dvořáková  

 

  

Ing. Josef Štěpanovský 
předseda MAS 
Město Lázně Bohdaneč 

 

Zapsal/a: 

Představenstvo MAS: 


